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 Saker 

 Forrige referat 

 Rektor har ordet  Foreldremøtene 
 Gjennomført for alle trinn, godt oppmøte fra foreldrene. Temaet 
 var ikke planlagt i august, men administrasjonen så behovet. 

 Innspill fra administrasjonen 
 Variert, tidlig ute med å møte foreldrene og få fram det de ville 
 si. Bra at foreldrene får snakke sammen, ønsker å gjøre det på 
 samme måte videre. De ønsker også mulighet for digital 
 tilbakemelding fra foreldrene. Drøfter videre hvordan skolen skal 
 organisere foreldremøtene på høst og vår. 

 De ønsker å sikre at foreldrene blir kjent med hverandre på 
 tvers av klassene, slik at det er lav terskel for å ta kontakt. 

 Tilbakemelding fra styret 
 Vi er veldig fornøyde, både med temaet, og måten dette ble 
 gjort på. Det var kjekt å snakke med noen man ikke har snakket 
 med før. En bemerker at det var lett å komme inn i 
 diskusjonsgruppen selv om han kom litt seint. Fint å ha 
 spørsmål som styrer samtalen. 

 Når det gjelder muligheten for å bli kjent, har flere trinn hatt 
 felles arrangement. Dette har fungert veldig godt. Tredje trinn er 
 et særlig godt eksempel, for her har klassesammensetningen 
 blitt endret. 

 Vi kan revidere årshjulet å legge til en felles samling. Styret tar 
 dette opp på møtet med klassekontaktene i august. 

 Høflighetsukene 
 Skolen ønsker å fortsette med temaet fordi elevene tar det til 
 seg. Det vil derfor bli høflighetsuker etter jul, og vennskapsuker 
 om høsten. 

 De ser i ettertid at SFO også burde vært involvert. De skal være 
 med neste runde. 

 Drift 
 Skolen har ansatt 3 nye lærere. Kabalen før neste skoleår er 
 ikke klart, men rektor forsøker å få denne på plass før påske. 



 Foreldreundersøkelsen 

 Elevundersøkelsen 

 Avtalen om ansiennitet som ikke har tilbakevirkende kraft kan 
 føre til oppsigelser. 

 Lyst ut stilling som avdelingsleder siden Lene slutter. Fått 15 
 søkere. Begynner intervju denne uken. Håper å  ansette før 
 påske. 

 Rett under 70% svar. 1-7 trinn. Vi fornøyd med tilbakemeldingen 
 fra foresatte. Det er fint å se at foreldregruppen ser det gode 
 arbeidet som de ansatte gjør, og anerkjenner det gode tilbudet 
 som blir gitt til elevene både i skoledel og SFO-del. 
 Noen områder skåret vi veldig høyt på, og dette gir oss en 
 pekepinn på at vi er på rett vei. Motivasjon i forhold til 
 skolearbeid og elevenes digitale ferdigheter innenfor bruk av 
 informasjon fra internett, er områder vi bør jobbe mer med. 

 5.-7. trinn. De offisielle tallene er fra 7. trinn. 
 Lavere score enn i fjor, men samtidig på snittet i forhold til 
 tidligere år. Vi ser en negativ utvikling i forhold til mobbetall. 
 Dette bekymrer oss, og vi har satt i gang tiltak i forhold til trygt 
 og godt skolemiljø. Bl.a. har vi hatt fellessamling og 
 foreldremøte om trygt og godt skolemiljø på agendaen. 

 Innspill fra rektor er at definisjonen på mobbing er endret og nå 
 også inkluderer engangshendelser. Hvor ligger terskelen for hva 
 som er mobbing? Vi må drøfte dette nærmere i 
 personalgruppen, elevgruppen og gjerne på et overordnet nivå i 
 kommunen. 

 Lærerne har satt opp punkter for å få til bedre resultat. De 
 ønsker blant annet å styrke skole/hjem-samarbeidet. 

 Runden  Bjarte - Bogafjell Rangers ønsker å sette opp en bane i et 
 område (fått tilskudd). FAU og rektor er positive til en slik bane 
 på skolen og undersøker om vi kan få det til. 
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